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Ostre besede o razpolaganju s prostorom
V naši občini imamo pomemben in občutljiv prostor in
zato nam ne more biti vseeno, kako z njim gospoda-
rimo /n kako z njim razpolagamo, so med drugim
poudarili na seji predsedstva občinske konference
SZDL, kiseje sestalo 19. februarja. Beseda je tekla o
zapletih okrog lokala na Titovi 25, čeprav so uvodoma
poudarili, da ne gre toliko za sam konkretni primer,
pač pa bolj za gospodarjenje s prostorom v občini.
Socialistična zveza se ne spuša v strokovne opredeli-
tve, oceniti pa mora polltični položaj, so dejali na seji,
na kateri so dali vso podporo občinskemu izvršnemu
svetu in njegovemu predsedniku pri razreševanju te
zadeve.

V razpravi je bilo slišati mne-
iye, da je bila skrbnost postopka
vprašljiva in da ni bilo storjeno
vse korektno in tako kot bi bilo
treba. Prav zaradi tega je prišlo do
neljubih konfliktov. V kratkem
navajamo mnenje iz razprave, ki
je bila večkrat tudi zelo ostra.
Mnogo stvari je prepuščenih po-
budi posameznikov in nekateri
prostori v naši občini niti niso evi-
dentirani, da so prazni. Na tem
področju vlada nered in zato mo-
ramo vnaprej določiti namemb-
nost posameznih lokalov. Krajev-
na skupnost Ajdovščina je priza-
deta, ker je bila v primeru lokala
na Titovi 25 odstranjena iz po-
stopka. Krajevne skupnosti nihče
ni vprašal za mnenje. V krajevni
skupnosti AjdovSčina ne bodo
dovolili, da bi se dokopal do raz-

polaganja z določenim prostorom
nekdo, ki je pridobil lastnino na
sporni način. Stanovalci so bili
zavedeni in prav tako tudi delov-
ne organizacije, ko jim je bilo
predloženo naj dajo soglasje za
dejavnost v spornem lokalu.

Soglasje za lokal na Titovi 25 je
bilo v primerjavi z drugrmi po-
stopki pridobljeno zelo hitro. Kdo
v občini spremlja, če se nek lokal
uporablja za tisti namen, za kate-
rega je bilo dano soglasje, so vpra-
šaJi na seji.

Predsedstvo občinske konfe-
rence je podprlo napore izvršnega
sveta, da ukrene na podlagi ve-
ljavnih predpisov vse, kar je v
njegovi moči, da se zadeve uredi-
jo ob doslednem spoštovaiyu
skupščinskih usmeritev. Sociali-

stična zveza zahteva, da dosledno
upoštevajo zakonitost vsi organi,
ki sodelujejo v postopku. Ob kon-
cu seje je predsednik občinske
skupščine obvestil predsedstvo o
predlogu predsednika izvršnega
sveta za razrešitev dosedanjega
predsednika komiteja za urejanje
prostora Jurija Lenarda. Predsed-
nik izvršnega sveta hkrati predla-
ga, naj bi zbori občinske skupšči-
ne začasno imenovali na te mesto
Lojzeta Šostra.

Predsedstvo je na isti seji
obravnavalo tudi položaj upoko-
jencev v riaši občini in se seznani-
lo z njihovo problematiko. V obči-
ni Center je osem društev upoko-
jencev s približno 4 tisoč člani.
Zavzelo se je za tesnejše sodelo-
vanje med društvi upokojencev
in organizacijami socialistične
zveze v krajevnih skupnosti.

Med razpravo o prostorskih se-
stavinah sredrgeročnega plana pa
so se zavzeli za to, da bi predvide-
ne posege na tem področju naj-
prej razstavili in obravnavali v
krajevnih skupnostih, kjer so pre-
bivalci najbolj prizadeti, kadar
gre za predvidene spremembe na
njihovem področju. Opozorili so
tudi, da potrebujemo v Ljubljani
predvsem čist zrak, kar pa ni ved-
no v skladu z načrti, ki predvide-
vajo gradnjo garaž v najbolj gosto
naseljenih predelih mesta.
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